
Notulen Russisch koor Bjerjozka  

Bestuursvergadering 29 november 2021 aanvang 10.00 bij Henny 

Aanwezig, Anna, Maud, Peter, Henny (notulist) 

1.Opening, ingekomen stukken, mededelingen 
We zijn op tijd en Anna opent de vergadering om 10 uur. Peter heeft bericht van de KvK, dat de UBO-
verklaring is goedgekeurd. En verder heeft hij bericht dat de kerkhuur en consumpties in de kerk in 
prijs verhoogd zijn. De kerkhuur is € 2,50 meer en de koffie/thee etc. € 0,10. Francis heeft haar 
inschrijfformulier ingeleverd, ze is per 1 november lid.  Verder is er bericht van Margo, dat ze toch 
afziet van het lidmaatschap. 
 
2.Notulen vorige vergadering 18 oktober 2021 
-punt 4: Wie is Anneke? Zij was met Ella mee, maar we hebben verder niets meer gehoord. 
 
3.Financiën 
Francis betaalt per 1 november. Van de Rabobank hebben we € 126,86 ontvangen (sponsoractie) 
De stand van zaken op de bank, € 263,84, € 2986,81, € 1,70. We moeten nu aan de spaarrekening 
komen. Dit jaar moeten we nog € 225 aan contributie ontvangen, de kerkhuur is € 174 en de dirigent 
moet zijn honorarium ontvangen. 
 
4.Voorbereiding, deelname concert/kerkdienst 12 december 
De vraag is kan het doorgaan. Er moet ’s middags geoefend worden in Hoorn. WE horen hier nog 
over. 
 
5. Allerlei 
- Concertje op 15 december – wordt gecanceld 
- de repetitie in de avond kan niet meer, wat gaan we doen. Verplaatsen naar de middag is de 
bedoeling niet als je de contactmomenten wil verminderen. We besluiten dat we gaan zoomen. Peter 
belt met Sergé en die gaat akkoord. Het wordt weer eerst de vrouwen van 19.30- 20.20 uur en dan 
de mannen van 20.45 - 21.45 uur. 
 
6.WVTTK 
Het voorstel van Ed ligt er nog over het omnummeren. WE gaan het voorlopig niet doen, we laten 
het even liggen, in het nieuwe jaar zien we wel verder. 
Maud maakt weer een mooie nieuwjaarswens, ook voor de Indrikkers en ze zal de jaarafsluiting 
maken. 
Anna zal Asha berichten dat we gaan zoomen. En dan heeft Anna een brainwave. We willen niet de 
contributie verhogen, maar er zijn wel leden die meer zouden willen betalen om het koor te helpen.  
Meen zou kunnen kiezen iets bij de dragen aan financiële zaken als zaalhuur, flyers, een gift. Nou ja, 
er zijn mogelijkheden, dit gaat uitgewerkt worden en dan komt er een voorstel voor de leden. 
 
Anna sluit de vergadering om twaalf uur, de volgende vergadering is op maandag 10 januari 2022 bij 
Henny om 10.00 uur. 
 
Alkmaar, 24 december 2021 
 
P.S. Ondertussen heeft de corona ons weer ingehaald. We kunnen niet vergaderen in persona, er is 

weer een lockdown. Gaan we zoomen? 


